
Referat 

Skoleutvalget ved Ås videregående skole.  

Møtested: Elevrådskontor, F-blokka.  

Dato: 17.03.23 

Tid: 13:00-14:00 

Referent: Stine Marie Eriksen  
 

Tilstede Representerer 

Daniel Asalf Elev 

Anders Vogt Elev 

Marlene Ersnes Elev 

Mehiretab Melesse Eshetu Elev 

Tine Merakerås Ass.rektor - fylkeskommunen 

Stine Marie Eriksen Ansatt - miljøarbeider 

 

Saksliste 
Saknr: Tittel: 

1 Bordplassering i kantina 

2 Tiltak skolemiljø – hva er status 

3 Fadderordning 

 

Sak 1 – Bordplassering i kantina 

Tine orienterer om bakgrunn for forslag om å endre bordplassering i kantina. Flere alvorlige 

elevsaker og store grupperinger i kantina som medfører ekskludering. Skolen vurderer at det å 

bryte opp bordplassering kan være et tiltak å forsøke. Vil ikke bli færre plasser, men 

ommøblering.  

Hva kom fram i diskusjonen: 

SMU er positive til å prøve ut tiltaket. Samtidig viktig å ha med elevene ved en eventuell 

ommøblering. Viktig med økt voksentetthet i kantina for å sikre at elever ikke flytter bord og 

stoler tilbake til gammel løsning. Må være forberedt på misnøye blant elever dersom 

ommøblering.  

 

Tiltak vi iverksetter: 

- Marlene lager 3d-forslag på mulig løsninger for ommøblering. Tar kontakt med 

ass.rektor Anne Beth og/eller vaktmester for mål.  

- Forslaget tas opp i elevrådsstyret 30.03.23, og med noen av skolens avgangselever 

(russestyret) 28.03.23 i samråd med rektor. 

- Lobbyvirksomhet begynnes så fort ommøblering evt er vedtatt.  

 

Sak 2 – Tiltak skolemiljø – hva er status? 

Kontinuerlig fokus hos skolen ift å jobbe med skolemiljø. 

Hva kom fram i diskusjonen: 

Elevstyrt seminar (fra elever-til-elever). Realistisk å tenke seminar i starten av nytt skoleår. 

Må inn i skolens årsplan. Formålet med seminaret må defineres. Bruke elevrådsstyret og 



sosiale medier (SoMe) for å synliggjøre hvordan skolen jobber med skolemiljø og 

eksempelvis mobbing.  

 

Tiltak vi iverksetter: 

- Daniel tar kontakt med ombudet for barn og unge i Viken for planlegging  

- Marlene og Anders tar opp i neste elevrådsstyremøte tema mobbing og hvordan styret 

kan gjøre mer ift SoMe. 

- Tine tar ansvar for å finne mulige datoer.  

 

Sak 3 – fadderordning 

Flere elever ga ved skolestart uttrykk for et ønske om en fadderordning som et tiltak for et 

trygt og godt skolemiljø. Skolen ønsker å få til en slik ordning. Tine orienterer om 

rekruttering og hva det innebærer å være fadder. Vil være et flerårig prosjekt. Målet er å få på 

plass en faddergruppe før sommeren.  

Hva kom fram i diskusjonen: 

SMU positive til en fadderordning. Vil være lettere å bli kjent med andre medelever.  

Fra skolen er det Tine og miljøarbeiderne Stine F og Eivind som er ansvarlig for fremdrift.  

 

Tiltak vi iverksetter: 

- Tine lager en infoplakat om fadderordning med qr-link/bilde for påmelding ved 

interesse.  

- Lage reklamevideo som legges ut på SoMe: Marlen har ansvar for å følge opp, hører 

med miljøarbeider Stine F for bistand.  

 

 


